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Kære Flemming Steen Munch

Tak for din henvendelse fra den 1. november 2019 til Teknik- og Miljøforvaltningen vedr. 
gennemkørende trafik på Kildebrøndevej og Veksøvej. Jeg svarer dig, da sagen vedrører mit 
ansvarsområde i forvaltningen.

Grundejerne på Kildebrøndvej har ansøgt om og fået udført en trafiktælling i 2013 for at vurdere 
omfanget af gennemkørende trafik på vejen. Tælling viste, at den gennemkørende trafik ikke 
oversteg 40 %. Derfor har forvaltning ikke overtaget eller ændret på vejudformningen på 
Kildebrøndevej. Den gennemkørende trafik på vejen skal overstige 50 %, før forvaltningen 
iværksætter en overtagelse eller etablerer trafiknedsættende foranstaltninger. Beboerne på 
Veksøvej har ikke ansøgt om gennemførsel af trafiktællinger.

Da der er tale om private fællesveje kan grundejerne selv ansøge kommunen om tilladelse til at 
gennemføre trafiknedsættende ændringer på vejene. Fordi det er private fællesveje, påhviler 
udgiften til sådanne ændringer grundejerne eller grundejerforeningen. Grundejerne har også 
mulighed for at ansøge om en ny trafiktælling for at vurdere omfanget af gennemkørende trafik, 
hvis de vurderer, at situationen har ændret sig siden 2013.

Jeg håber, det var svar på dine spørgsmål, og du er velkommen til at kontakte mig igen.

Med venlig hilsen

Hans Christian Karsten
Vicedirektør
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Politikerspørgsmål til TMF fra Flemming Steen Munch (V):

1. Er TMF bekendt med, at der er problemer med megen gennemkørende trafik på
Kildebrøndevej og Veksøvej i Brønshøj?
2. Hvilke tiltag anbefaler TMF at iværksætte for at komme generne fra den gennemkørende
trafik på de to mindre villaveje til livs?




